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На редовној сједници Савјета родитеља наше школе разматрана су текућа питања
везана за рад школе те презентован план уписа за наредну школску годину. По ријечима
директорице школе Биљане Писић сарадња са Савјетом је на завидном нивоу.

  

Послије сједнице за присутне родитеље је организовано слатко послужење, а
посластице су припремили ученици првог разреда, смјер кувар. Они су за чланове
Савјета родитеља припремили палачинке, крекере, погачице те колаче, након чега су
добили бројне похвале, поготову што се ради о ученицима првог разреда јер су за кратко

      

  

вријеме научили да квалитетно спремају посластице.
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